
Fát ültettek a képviselők Kertvárosban

Írta: P. P.

Fát ültettek szombaton, Pécsett, a kertvárosi Diána téren egyéni és listás
országgyűlési, illetve önkormányzati képviselők. Csizi Péter Pécs Megyei Jogú
Város Önkormányzatának alpolgármestere Kővári Jánossal, az Összefogás
Pécsért egyesület képviselőjével, valamint Hári József önkormányzati
városatyával közösen ragadott lapátot, mutatott példát.

A képen Csizi Péter (balra) és Kővári János már elültette a fát, de azért mindig akad körülötte
munka.  

- Régebben az volt a szokás, ha egy gyermek megszületett, hogy annak örömére fát ültettek -
idézte fel a múltat Kővári János. - Most nem történt gyermekáldás, de fát mindig lehet telepíteni,
mert azok sem élnek örökké. Ezért fogtunk kéziszerszámokat, mert amennyiben ezek a
növények megerednek, gyökeret eresztenek, akkor ennek kapcsán is javul, tisztul a város
levegője.
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